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1 14. november 2023 

Afd. 11 Efterårs Markvandring  
Deltager: 
Carsten (Driftschef), Glenn (Grøn teamkoordinator, Lars (Blå teamkoordinator) 

Majbritt Iversen (formand), Marianne Elnegaard Christensen (næstformand/kasser), Hanne Jensen,  

Diana Sommer 

Afbud: Kenneth Schønemann 

Referat 
Dagsorden Referat 

  
1. Godkendelse af dagsorden Ok 
  
2. Orientering fra driftschef 
a. Nyt fra driften 

  
a.  
AAB Varde er med i et fælles udbud på måler. 
Dette vil blive rullet ud i januar Og februar 2024 
 
Vi har haft Thomas (projekt leder fra OTIS Elevator) til en del af 
mødet og han har gennemgået hele projektet og svaret på vores 
spørgsmål.  
 
Er Elevatoren lukket hele ned i alle de uger i arbejder på den altså 
de 4 uger pr elevator? 
Eller kan denne periode gøres korter? 
Svar: 
I de estimerede 4 uger som det tager at modernisere hver 
elevator, kan den ikke benyttes. 

Hjortestien 15: Uge 1 til og med uge 4 
Hjortestien 17: Uge 10 til og med uge 13 
Hjortestien 19: Uge 14 til og med uge 17 

 
  
3. Markvandring 
a. Gennemgang af de grønne arealer 
b. Gennemgang af belægning og 
materiel 
 

 
a.  
Der er blevet aftalt at der vil blive lave aftale om plantning af nye 
træer i området op til næste markvandring.  
 
Bunddækket ved lang p området ved Isbjerg møllevej 18 plantes 
der nogle søjle eg. (Glenn beslutter placeringen i samarbejde 
med Majbrit) 
 
2 træer ved egernvej 45 vil blive fjernet, da de er rådne. 
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1 træer ved egernvej 27 vil blive fjernet, da skubber belægningen 
op. 
 
Der vil blive tyndet ud i træerne bagved egernvej 17. 
(Majbrit og Glenn aftaler nærmere om dette) 
 
b.  
Belægningen er gennemgået der blev fundet enkelte lunker. 
Ved egernvej 45 og egernvej 27. 
Disse vil blive udbedret. 
 
En brønd er stoppe ved pavillonen.  
  

  
5. Drøftelse af nye idéer fra driften 
og afdelingen 

Bålpladsen bagved Egernvej 53 er der aftalt at bestyrelsen 
undersøger om der er tilslutning til en grøn gruppe, så kan de få 
dette område stillet til rådighed. (Bestyrelsen kan evt. stille 
forslag om dette kan laves flere steder i området) 
 

  
6. Evt. Vi brugte meget tid på at tale brandsikkerhed i området og i 

bygningerne. Inspektion med brandinspektør i områder, mht. 
brandveje, træer, adgang, opgange, brug af kælder og garager.  
Det er vigtigt at vi sammen for løftet denne opgave i 2024 

  

 


